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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szólól0/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Seszták Miklós nemzeti fejlesztési minisztériumot vezet ő miniszterhez .

„Az idén lesznek vagy sem járatrikítások, vonalbezárások, elbocsátások a MÁV-nál?”
címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Egyre több helyrő l lehet hallani, hogy a MÁV járatrikításokra és vonalbezárásokra készül .
Ennek lehet az egyik előzménye, hogy számos vonalon történnek utasszámlálások, hogy adot t
viszonylatban, adott időpontban pontosan hány utas veszi igénybe a MÁV személyszállítássa l
kapcsolatos szolgáltatását .
Az elmúlt időszakban az is feltűnő , hogy egyes vonalakon eltűntek az első osztályú kocsik a
szerelvényekből és már csak a másodosztályú kocsikkal tudja csak biztosítja a MÁV a
személyszállítással kapcsolatos feladatait .

- Igaz vagy sem, hogy egyes vonalakon a MÁV vizsgálja a vasúti személyszállítás t
igénybe vevőkkel kapcsolatos utazók létszámát? Ha igaz, akkor tételesen mely vonalakon?
Meddig tart a vizsgálat, az eredményekről ki és mikor tájékoztatja a közvéleményt?
- Mi az igazság lesz vagy sem járatritkítás és/vagy vonalbezárás? Ha igen akkor ez a z
intézkedés mikor lép életbe és tételese mely vonalakat érinti ?
-

	

Mi az igazság lesz vagy sem jelentős létszámleépítés az idei évben a MÁV-nál? Ha
igen mikor és az tételesen hány főt érint, mely településeken és mely munkakörökben?
- Milyen menetrend változtatásokat terveznek? Ezek a döntések tételesen mel y
vonalakat érintik és mikortól lépnek érvénybe ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015. január 15 .

Bango Borbély Ildik
országgyűlési képviselő
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